
            Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera 

                                             vo Vranove nad Topľou. 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny. 

Dátum:      13. 04. 2023. 

Program:   1. Otvorenie 

                   2. Vyhodnotenie výsledkov žiakov v 1. polroku šk. r2022/23, vyhodnotenie 

                        vzdelávacieho procesu 

                   3. Informácia o prijímacom konaní do 1. ročníka 2023/24 

                   4. Informácia o rozpočte, hospodárení, energiách 2023 

                   5. Úspechy v súťažiach a olympiádach, aktivity a projekty školy 

                   6. Diskusia - priebežne pri každom bode programu 

                   7. Záver 

 

K bodu 1.  

 

   Na úvod zasadnutia oboznámila Rady školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera vo Vranove nad 

Topľou predsedníčka RŠ Mgr. Iveta Pribulová s programom a privítala nových členov, ktorých 

vymenovalo zastupiteľstvo PSK. 

Novými členmi sa stali primátor mesta Ing. Ján Ragan, PhDr. Jozef Baran a Rastislav Rozkoš. 

 

K bodu 2. 

 

   Pán zástupca PhDr. Slavomír Kmec informoval prítomných o výsledkoch 1. polroka šk. roka 

2022/23. Naši študenti dosahujú veľmi dobré výsledky vo vzdelávacom procese. Na 1. mieste sa 

umiestnila 4. A trieda s priemerom 1,33. Všetky ostatné triedy mali priemer do 1,73 čo svedčí, 

že naši študenti dosahujú veľmi dobré výsledky, a to aj napriek tomu, že v 1. polroku neprospeli 

2 žiaci. Správanie a dochádzka našich žiakov bolo uspokojivé. /viď. tabuľky/. 

 

K bodu 3. 

 

    O štúdium na našom gymnáziu je stále veľký záujem. Prihlášky k nám si podalo 135 

záujemcov, a to na 1. termín 101 žiakov a o 2. termín prejavilo záujem 34 žiakov.  Prijímacie 

skúšky sa uskutočnia 4. a 9. mája tohto roku a prijatie na štúdium bude podľa platnýcha  

zverejnených kritérií o prijatí. Naša škola môže prijať do 1. ročníka 87 žiakov, a to aj napriek 

veľkému záujmu. Preto sme požiadali na ďalší rok o navýšenie počtu prijatých žiakov na 93. 

 

K bodu 4. 

    O hospodárení školy za rok 2022, rozpočte a energiách na rok 2023 informovala riaditeľka 

školy PhDr. Zuzana Dragulová, PhD. Minulý rok sme mali vyrovnaný rozpočet, zriaďovateľ 

vyhovel naším požiadavkám o navýšenie rozpočtu a v rámci rozpočtu maximálne efektívne 

pracujeme s financiami, ktoré máme na bežné pohľadávky a záväzky. Musíme byť racionálni 



a hospodárni, keďže nárast cien  energií má veľký vplyv na rozpočet školy, ideme v úspornom 

režime.  

 

K bodu 5. 

 

    Naše gymnázium je úspešné v rôznych súťažiach a olympiádach a vždy sa umiestňuje na 

popredných miestach. Šžiaci dosahujú úspechy v okresných, krajských a celoslovenských 

súťažiach v literárnych, jazykových, matematických, geografických a športových súťažiach. 

Úspechom sú 1. miesta v celoslovenských súťažiach „Ruské slovo“ Simony Gumanovej, Kristíny  

Štefanovovej, 1. miesto Doroty Godot v krajskej Olympiáde v španielskom jazyku a postup na 

celoslovenské kolo. Mnohí ďalší žiaci sú úspešní a zároveň sa tak  zviditeľňuje naše gymnázium 

v rámci kraja a Slovenska. /viď. tabuľku/. 

 

K bodu 6. 

 

    Diskusia - priebežne k jednotlivým bodom programu. 

 

 

K bodu 7. 

 

    Na záver sa predsedníčka Rady školy poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

 

Dátum 17. 04. 2023                                                                    Mgr. Iveta Pribulová 

                                                                                                         Predsedníčka RŠ 

 

Zapísala: Anna Kakošová 

 

 

 

 

 

   

   

 

           

 

 

 

 


